
Referat fra mødet den 13. april 2021 i Det lokale uddannelsesudvalg for Bygningsmalere EUC-SYD 

Side 1 af 3 
 

Tirsdag den 13. april 2020 kl. 14.00, EUC-Syd, Stegholt 33-35, 6200 Aabenraa 

Mødet blev afholdt virtuelt i Microsoft Teams 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Referat af Luu-mødet den 9. februar 2021 
3. Orientering ved Formanden 
4. AUB 
5. SKP-elever 
6. Orientering ved skolen 
7. Eventuelt 

 

Afbud: Finn Møller Petersen (Euc-Syd) 

Deltagere: Dan C. O. Møller (MFD), Andreas Nielsen (DM), Tina V. Kristensen (MFD), 

Birgit Christiansen (DM), Jan Rasmussen (DM), Maria Andresen (Euc-Syd, Jan 

Kleemann (Euc-Syd) 

Der har ikke været afbud fra Niels Per Bruun (MFD), men han var ikke deltagende i 

mødet. 

 

Referat:  

Dan C. O. Møller Bød velkommen og oplyste at mødet grundet Covid 19 situationen 

afholdes virtuelt over Microsoft Teams 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev enstemmigt godkendt af LUU. 

2. Referat af Luu-mødet 9. februar 2021 
Referatet er udsendt den 23. februar 2021.  
Dan Møller oplyste at der dog var anført årstal 2020 i referatet og at dette var en 
fejl, der skulle have stået 2021. 
 

3. Orientering ved Formanden. 
Dan Møller oplyste at: 

 

• At MFFU den 10. februar 2021 har udsendt rettelse svendeprøveretningslinjer. 
Ændringerne er i opgave 1 og 2. 
Dekorationen skal være fuldstændig identisk med angivelserne i designoplægget fra 
opgave 1 (kulører, placering og størrelse) 
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4. AUB 
Der er ansøgt om AUB-midler til MFFU som har godkendt ansøgningen og sendt 
den videre til UVM med deres anbefaling. 
Der blev drøftet hvilke opgaver LUU kunne bidrage til. Bla. Virksomheder som er 
godkendt til praktikplads, men ikke har elever. 
 
 

5. SKP- elever. 
Der er pt. 6 SKP-elever – hvoraf de 2 er på 2. hovedforløb lige nu. 
Den ene, Mette Wortmann har fået slutaftale hos maler Jan Appel, fra d. 18. maj, 
når H2 er slut. 
4 SKP elever har påbegyndt deres skolepraktik under nedlukningen. 

 

 
6. Orientering fra skolen. 

 
GF2 = 25 elever – hvoraf 7 har en uddannelsesaftale. 
 
2. hovedforløb = 13 elever.  
Forløbet startede op virtuelt de første 4,5 uger, hvor der bl.a. blev arbejdet med 
farvelære, materialelære, opmåling, praktikum projekt og forberedende arbejde til 
deres praktiske opgave i kabinen. Vi har mødtes på skolen et par gange, hvor 
eleverne har afhentet materialer til de praktiske opgaver, som kunne løses hjemme. 
Efter påske, er det primært værksteds arbejde, epoxykursus og den sidste del af 
opmåling. Hovedforløbet slutter med bedømmelse d. 18. maj. 
Stor ros til eleverne, som har klaret skærm arbejdet rigtig godt og har løst 
opgaverne der blev stillet. 
 
Svendeprøve juni: Der er 6 elever der skal op til svendeprøve i juni. Svendeprøven 
starter d. 8.6.21 og slutter d. 18.6. 21. 
Der afholdes faglig på bygning for svendeprøve holdet ugen op til svendeprøven. 
Elever og mester vil modtage en invitation hertil. 
 
 
Vedr. genåbning/covid-19 
 
Med baggrund i folketingets delvise genåbning af ungdomsuddannelserne, er det et 
krav til eleverne, at de har en negativ corona test, som er max. 72 timer gammel, for 
at være på skolen. 
Ungdomsuddannelserne skal selv teste elever og medarbejdere, og underviserne 

skal registrere de har kontrolleret de to test om ugen, i de uger deres elever er på 

skolen. 
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Eleverne må møde ind 50 % af undervisningstiden + ved certifikatfag. 

Eleverne skal selv teste sig ude i klasserne, og der er på EUC Syd ansat 10 

supervisere, til at varetage denne opgave. 

Testkittene leveres af Region Syddanmark. 

Der har fra sidste uge været forsøg i gang med dette, og fra den 15. april er det 

fuldt funktionsdygtigt. 

 

 
 

7. Eventuelt. 
Dan Møller spurgte ind til om der var stemning for en afskedsgave til Finn Møller 

Petersen i forbindelse med at han er gået på pension. Efter en kort drøftelse, blev 

det konkluderet at det var op til hver enkelt.  

Næste møde er den 31. august 2021 og forventes at kunne afholdes fysisk. 

 

 
 
 
Referent: Maria Susan S. Andresen 


